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В статье автор анализирует судебную практику, связанную с совершением преступных деяний, предусмотренных ст. 318 УК РФ. 
Он изучает основные мотивы совершения рассматриваемых преступлений. Автор вносит ряд предложений по профилактике применения 
насилия в отношении представителей власти. В статье особо подчеркивается значение работы следователя Следственного комитета 
Российской Федерации для защиты высших конституционных ценностей.
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In the article, the author analyzes the judicial practice related to the commission of criminal acts provided by art. 318 of the Criminal Code of 
Russian Federation. He studies the main motives for committing the crimes in question. The author makes a number of proposals for the preven-
tion of violence against representatives of authority. The article emphasizes the importance of the work of the investigator of the Investigative Com-
mittee of the Russian Federation to protect the highest constitutional values.
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